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Vážený pane hejtmane, 

dovolte mi, abych Vám poděkoval za Váš dopis ze dne 4. dubna 2016, týkající se 
havarijního stavu polského úseku mezinárodní železniční tratě Liberec - Zittau - 
Dresden / Varnsdorf. 

Velmi oceňuji Váš zájem o bilaterální vztahy mezi Českou republikou a Polskou 
republikou. Spolupráce V oblasti železniční infrastruktury patří mezi důležité oblasti 

česko-polské bilaterální relace. Problematika tzv. peážních tratí, do kterých patří i Vámi 
zmíněná železniční trat' Hrádek nad Nisou - Zittau, je častým tématem mých rozhovorů 
s polskou stranou. 

Rád bych Vás na tomto místě ujistil, že Vláda České republiky, ale ijá osobně, 
považuje modernizaci přeshraniční železniční infrastruktury za jednu Z klíčových oblas- 
tí spolupráce s Polskou republikou. Vláda České republiky rovněž dlouhodobě podpo- 
ruje rozvoj železniční dopravy, navyšováni počtu cestujících a počtu spojů je proto na- 

šim společným cílem. Rád bych Vás také ujistil, že Vláda České republiky Zváži a bude 
dále diskutovat uvolnění prostředků ze státního rozpočtu k financování 

modernizace této tratě na polském území. 

Jak je Vám známo, dne 8. dubna 2016 jsem se vpolské Varšavě zúčastnil 
v pořadí již čtvrtého kola mezivládních konzultací s Polskou republikou. Během svého 
jednání S předsedkyní vlády Polské republiky paní Beatou Szydło, jsem paní premiérku 
o dlouhodobě nevyhovujicím stavu tzv. peážních tratí informoval a současně ji požádal, 

aby tomuto problému věnovala zvýšenou pozornost. Paní premiérka mne vtéto 

souvislosti ujistila, že pro ni železniční doprava obecně představuje prioritu.



Podle informací Ministerstva dopravy je přístup polské strany na expertní úrovni 
v poslední době pozitivní. Česká republika rovněž usiluje O uzavření nové trojstranné 
smlouvy s Polskou republikou a Německou spolkovou republikou upravující provoz na 
této trati. 

Mezivládních konzultací se zúčastnil rovněž ministr dopravy pan Dan Ťok, který 
toto téma během jednání se svým polským protějškem rovněž otevřel. Věřím proto, že 
polská strana vnímá důležitost této agendy a doufám, že nadcházející expertní jednání O 
této věci přinesou její posun. 

S pozdravem 

Vážený pan 
Bc. Martin Půta 
hejtman Libereckého kraje 
U Jezu 642/2a 
461 80 Liberec 2 
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